

《单词百科:headstock是什么意思?headstock怎么发音?headstock的解释和用法》

英语单词headstock是什么意思?headstock怎么读?headstock怎么发音?简答网为您整理了headstock的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



headstock怎么读

headstock的读音: ['hedstɒk]

headstock的意思

1、n. 主轴箱; 头座; 车头;

headstock的双语例句

1、 Noise in the headstock box of horizontal boring machine was found mainly from this impact.

分析了卧式车床床身导轨在水平和垂直平面上的误差对工件加工误差的影响。

2、The cutting width is realized by the hydraulic control headstock's position, the operation is simple.

切割宽度用液压调整主轴箱的位置来实现, 操作简便轻松。

3、Cock and ball 2.3.3 : headstock were plunger or ball, rotating around its own axis.

旋塞和球形: 启闭件是柱塞或球体, 围绕本身的轴线旋转。

4、It can control degree of the headstock of valve directly through travel indicator.

可以通过行程指示表来直观控制阀门开启程度。

5、Many problems are existed in quality control of headstock gear.

水利工程启闭机是水利工程的重要设备。

6、Headstock gears ground with low noise.

主轴箱齿轮精密磨削, 噪音低。

7、The horizontal bed is the foundation member which supports the headstock , tailstock, and carriage.

卧式床身是基础构件, 用来支承床头箱、尾座和拖板。

8、Radial Arm is the part on which the headstock is mounted.

旋臂是主轴承安装的一部分。

9、The spindle is driven through the gearbox, which is housed within the headstock.

主轴是通过位于床头座的变速箱来驱动的。

10、Clutch in headstock makes the lathe start smoothly and brake quickly.

在车头离合器使车床顺利启动和制动迅速。

以上是简答网为您整理的headstock怎么读的相关信息, 希望对大家有所帮助。查看更多关于hea

dstock的用法、heads

tock的释义、headstock的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/headstock>

